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Seniorrådet Beslutningsprotokol nr. 10 
 
 

Dato: 01.12.2023 KL. 10.00 Sted: Othello 
 
Deltagere: Seniorrådet 
Fraværende: Svend, Signe 
Referent: Michela Jørgensen 

 
 
 

DAGSORDEN 

 
1. Rundvisning kl. 10.00-11.00 v. Marianne Brøndserud 

2. Godkendelse af dagsorden 

3. Godkendelse af referat 

4. Plejehjemsråd 

5. Status Senior Nyt og Seniorrådets Facebook side v/Flemming og Søren 

6. Nyt fra Rådets medlemmer 

7. Plejehjem, hjemmepleje, seniorbofællesskaber og kommunale boligfællesskab 

8. Senere indkomne sager 

9. Eventuelt 

• Michela: Mødekalender for Seniorrådet 2024 + referater på hjemmesiden  

10. Kommende emner  
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REFERAT 
 
 
 

1. Rundvisning 
2. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt uden yderligere bemærkninger.  
 

3. Godkendelse af referat 
Referatet blev godkendt uden yderligere bemærkninger.  
 

4. Plejehjemsråd 
a. Hybyhus: Intet nyt 
b. Othello: Jytte har sendt referat ud. De har møde i plejehjemsrådet i Othello.  
c. Rosenlunden: Aksel har haft møde med Rosenlunden, og de vil gerne have et 

plejehjemsråd, hvis det kan lade sig gøre. Den 13. februar har de derfor 
inviteret pårørende ind til et arrangement.  

d. Madsbyhus: Intet nyt 
e. Øster Elkjær: Der er ikke et ønske om, at få det op at stå. Grethe er der to 

dage om måneden med sin symaskine og håber at få kontakt til pårørende den 
vej igennem.  

 
5. Status Senior Nyt og Seniorrådets Facebook side v/Flemming og Søren 

a. Næste Senior Nyt er fyldt op, og der kommer en artikel omkring dosispakket 
medicin  

b. I midtbyen er der Senior Nyt på Rådhuset, Seniorhuset I.P.Schmidt og 
Biblioteket. En drøftelse af, om der er brug for flere her og om de fortsat skal 
være på Rådhuset. Der bliver ingen ændring lige nu. 

c. Senior Nyt skal evt. kobles op på Socialkompasset fra Frivilligcenteret. Grethe 
undersøger dette 

d. Facebook: Gruppe 1 forsøger at være opmærksom på, hvad der løbende er 
interessant til Facebook. Senior Nyt ligger øverst som første opslag på 
”Seniorrådet i Fredericia”.  
 

6. Nyt fra Rådets medlemmer 
a. Ift. samarbejdet med Ældresagen i Fredericia, så opfordres Ældresagen til at 

afholde deres temamøde uden Seniorrådet.   
b. Flemming har inviteret til kommunaldirektøren til mødet d. 5/1 kl. 10-11. Rådet 

overvejer spørgsmål og emner til d. 15/12, hvor de drøftes sammen. 
c. Aksel skal ud og spille på plejehjemmene 3 gange i december, og han inviterer 

rådsmedlemmerne med til at opleve dette d. 11/12, 12/12, og 18/12.  
d. Birte: Sydtrafik og Fynbus: Man kan ikke køre over Lillebæltsbroen med 

Flextrafik – Flextrafik kan køres inden for de jyske kommuner. Det drøftes om 
Seniorrådet skal gøre mere opmærksom på dette.  
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7. Plejehjem, hjemmepleje, seniorbofællesskaber og kommunale boligfællesskaber 
a. Seniorrådet anerkender, at med plejehjemmene går der år inden dette skal 

drøftes igen. Ønske om nybyggeri, når der skal etableres et nyt plejehjem. 
Ønske om at aldring skubbes yderligere igennem forebyggelse og motion 

b. Opmærksom på, at hjem skal indrettes efter, at der kan gives hjemmepleje og 
at borgere kan bo i egne hjem i længere tid.  

c. Søren skriver til René Olesen vedr. bygningsregler og 
opmærksomhedspunkter 

 
8. Senior- og Socialudvalgets dagsorden  

a. Flemming gennemgik dagsordenspunktet omkring budgettet. Der gøres 
opmærksom på, at tallene stadig er svære at forstå. Det undres over, hvordan 
visitationen har kunne spare så stort et beløb.  

b. Flemming gennemgik de yderligere punkter på dagsordenen  
 

9. Senere indkomne sager 
 

10.  Eventuelt 
 

a. Mødekalender gennemgås. Grundet valg til Seniorrådet i december, så bookes 
der ikke til juleafslutning endnu. Kommunen skal have nedsat et valgudvalg til 
at stå for valget. 

b. Mødereferater: Disse kan desværre ikke lægges på hjemmesiden i 
december/januar grundet skift af journaliseringssystem.  

 
11. Kommende emner 

 


